
 

Nieuwsbrief  Maart 2017

Op de kaart

We staan inmiddels stevig op de kaart, mede dankzij de kennisgeving over VAJA in de Nieuwsbrief Inkoop
Jeugdhulp #17. Hiermee zijn in één klap alle gecontracteerde jeugdhulpaanbieders binnen de regio

Noordoost Brabant bereikt!

In deze nieuwsbrief een kort verslag van alle opbrengsten van februari, naast een vooruitblik naar maart.
In dit kader een aantal actiepunten, waarbij ieders inzet weer gewaardeerd wordt! Deze zijn

in blauwweergegeven.

De eerstvolgende bijeenkomst is op donderdag 13 april (i.p.v. 6 april); iedereen bedankt voor hun
reactie t.a.v de herplanning van deze bijeenkomst. De agenda volgt vooraf.

Welkom Janet Gooden!
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Janet heeft zich aangesloten bij ons, met haar praktijk Basic Trust Boxmeer.

Ontwikkelingen website

Kort na de bijeenkomst op 2 februari jl. zijn het forum en de 'Tijdlijn 2017' online gezet. Op 15 maart vindt
het overleg plaats waarvoor Jan, Mireille en Sonja zich hebben gemeld; zij zullen samen met Jiska de nog
openstaande suggesties/feedback praktisch vertalen naar de website. Daarnaast proberen zij de website
zo functioneel mogelijk te houden, om te voorkomen dat communicatie via de website een onnodige

belasting vormt.

Het onderwerp 'Functies website' zal tot en met 14 maart open blijven staan op het forum, zodat
inbreng (suggesties, maar dus ook feedback op de bestaande opzet) vanuit jullie mogelijk blijft.

Alvast bedankt!

Een deel van jullie heeft al actief gebruik gemaakt van het forum; mochten er nog vragen zijn omtrent
inloggen en dergelijken dan kun je die richten aan info@samenvaja.nl.

Gesprek wethouder Kagie januari 2017

Zoals tijdens de vorige bijeenkomst aangegeven is een kort verslag van dit gesprek op de website
geplaatst (zie Forum: 'Verslag gesprek wethouder Kagie 012017').

Reacties t.a.v. inventarisatie GGK Berichtenverkeer

Dank voor jullie reacties via het forum. We hebben jullie berichten doorgegeven aan Jet. Hiermee heeft de
gemeente een actueel beeld gekregen van 'wat er leeft' (hoe de invoering van het GGKberichtenverkeer
inmiddels ervaren werd). Ook de deelnemers die niet aanwezig konden zijn op de bijeenkomst van 2
februari hebben zo hun bericht kunnen aanleveren, naast dat inmiddels verholpen (maar ook ontstane)

frustraties konden worden meegenomen.

Gezamenlijke reactie t.a.v. Gemeentelijk Cliëntervaringsonderzoek

Allen bedankt voor jullie reacties! We hebben ieders visie zo volledig mogelijk verwerkt in het
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oorspronkelijke bericht, met als voorstellen om de administratieve last voor de aanbieders te beperken:

A. Gebruik van de BSN's zoals door PxQ contractanten aangeleverd via de specificatie behorende bij de
'Factuur Budgetverantwoording Jeugdzorg Zonder Verblijf 2016', om de NAW gegevens te achterhalen
(dus door de gemeente zelf). T.a.v. lumpsum contractanten hebben we verwezen naar onderstaand punt

(B).
B. Mocht optie A t.a.v. PxQ aanbieders niet mogelijk zijn, graag een door de gemeenten beschikbaar
gestelde administratief medewerker (incl. geheimhoudingsverklaring) die het proces van verzoeken,
reacties verwerken en aanlevering NAW gegevens aan de gemeenten voor de leden van VAJA

organiseert.

Overlegtafel (organisatorisch)  6 maart 2017

Jullie inbreng is nog steeds welkom op het forum (onderwerp 'Inbreng voor overlegtafel 6 maart
(organisatorisch)'), naar aanleiding van de email op 18 februari. Hier kun je ook je reactie plaatsen

op de overige agendapunten; de documenten zijn via Pleio gepubliceerd.

Het is ons gelukt om nog inspraak te hebben in de transformatieopgave 'Wonen doe je thuis', voordat het
concept op 6 maart wordt ingediend. Hiermee is inbreng van VAJA uiteindelijk alsnog meegenomen in alle
transformatieopgaven (aan het overleg m.b.t. de andere drie opgaven hebben Chantal, Fokje en Jiska
reeds deelgenomen tijdens de werktafel van 23 januari jl.). Ondanks dat we ook graag nog een extra

bijdrage hadden geleverd aan de overige 3 transformatieopgaven, was er op dit moment niet meer uit te
halen. We zijn wel uitgenodigd om een reactie te geven op de concepten die op Pleio zijn

gepubliceerd in de map van de overlegtafel van 6 maart. De definitieve teksten worden op 21
februari ingediend; daarom graag jullie reacties uiterlijk 10 maart richten aan info@samen

vaja.nl zodat deze nog kunnen worden verwerkt tot een gezamenlijk standpunt vóórdat de stukken
worden afgerond. Alvast bedankt!

Enquête gemeenten  financieringsstelsel

In opdracht van de gemeenten Noordoost Brabant is vanuit KPMG een enquête verspreid waarin
aanbieders (Lumpsum en PxQ contractanten) hun visie kunnen geven op de effectiviteit van het huidige

financieringsstelsel; één van VAJA's speerpunten binnen het Veranderplan.

Er is helaas wat onduidelijkheid over de intenties van de gemeenten. Onze behoefte aan verduidelijking
(zowel inhoudelijk als procesmatig) is aan hen teruggekoppeld. Veel vragen zijn op verschillende

manieren te interpreteren, wat de resultaten een potentieel negatief effect meegeeft. Wordt vervolgd;
graag allen de enquête invullen via de door jullie (vanuit KPMG) ontvangen link en jullie kritische

noten aan ons terugkoppelen via info@samenvaja.nl
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Oproep m.b.t. gemeenteraadsverkiezingen 2018

D66 'sHertogenbosch (en t.z.t. mogelijk ook Vught) heeft de vraag gesteld of er interesse is om met hen
in gesprek te gaan over onderwerpen voor hun verkiezingsprogramma. Het sociaal domein en daarbinnen

jeugd is voor hen een belangrijk item; zij zijn op zoek naar onderwerpen/aandachtspunten die
onderscheidend zijn. Graag vóór 20 maart aangeven via info@samenvaja.nl indien je hierin een

gesprekspartner zou willen zijn. Alvast bedankt!

Subregionaal casusoverleg 'Passende hulp'  bezetting

Meierij (driewekelijks, twee personen): Willemijn en Chantal.
Uden/Veghel/Oss (tweewekelijks, twee personen): nog 2 gezocht! Graag opgeven via info@samen

vaja.nl
Land van Cuijk: nog niet gestart.

ADHD werkgroep  bezetting

Bijeenkomsten in Oss  Fokje

Werkgroep Dyslexie

De regio Meierij heeft geruime tijd geleden een werkgroep opgericht waarin het protocol dyslexie
besproken en aangepast is. Hanny van der Schoot en Chantal Engbers hebben aan deze werkgroep
deelgenomen. Vanaf nu trekt Chantal zich terug en neemt Hanny de plek in namens VAJA, waar het de

regio Meierij betreft.
Regio Oss heeft sinds kort eenzelfde werkgroep opgericht. Wie neemt vanuit VAJA deel aan deze

werkgroep?
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